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Ringersdag 26 november 1988

Drent merkte verder op dat meer dan in het verleden, in

de toekomst verantwoording omtrent de besteding van

gelden afgelegd zal moeten worden aan de belangrijkste
subsidieverstrekker van het ringwerk: de overheid.

Publikaties en rapporten van ringers en van gebruikers

van de gegevens van ringers uit de databank zullen

hierbij een belangrijke rol spelen.

Hierna volgde een verhaal van Guus v.d. Poel over de

Fuut. Omlijst door fraaie illustraties gaf hij veel

informatie over de levensgeschiedenis van de Fuut.

Paarvorming, individuele onderscheiding, aantal paren,

aantal jongen en aanwezigheid (op de broedplaats) gedu-

De ringersdag 1988 werd geopend door Piet Drent. Hij

benadrukte het belang van samenwerking tussen ringers

onderling en tussen de ringers en de Ringcentrale voor

het ringonderzoek in het algemeen. De Ringcentrale moet

beschouwd worden als expertisecentrum waar gegevens en

kennis samenkomen die vervolgens beschikbaar moeten

komen voor onderzoek, beleid en beheer. Meer informatie

over de wijze van verzamelen van die gegevens is hier-

bij noodzakelijk evenals het automatisch verwerken

ervan.

Drent ziet als zijn taak: aan de ene kant zorgdragen

voor het goed funktioneren van de Ringcentrale en de

opgeslagen informatie zo gebruiksklaar mogelijk hebben

voor gebruikers en aan de andere kant zorgdragen voor

het goed funktioneren van allen die de gegevens ver-

zamelen. Daarnaast moet volgens hem de relatie tussen

de Ringcentrale en de ringers verbeterd worden. Vanuit

de Ringcentrale zal daarom meer kontakt gezocht worden

met de ringers d.m.v. informatieverstrekking, bezoeken

e.d. Het zelf iets doen met de gegevens zal gestimu-

leerd worden terwijl daarbij waar nodig voor wetenschap-
pelijke begeleiding zal worden gezorgd. Hij deed een

beroep op de ringers om van hun kant het kontakt met de

Ringcentrale niet uit de weg te gaan.
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rende het jaar kwamen achtereenvolgens aan bod. Zijn
verhaal was een mooi voorbeeld van wat je als amateur-

ringer met de gegevens die je verzameld kunt doen.

Kombinatie van ringgegevens' met andere gegevens geven

een grote meerwaarde aan het werk.

Rinse Wassenaar begon zijn kwartiertje met de medede-

ling dat de heer Van der Meulen ernstig ziek is en in

het ziekenhuis ligt. Gedurende de rest van zijn tijd

stond het zondigen van ringers centraal. Een paar ver-

velende incidenten met grote partikuliere terrein-

eigenaars gedurende het afgelopen jaar tonen opnieuw
het belang aan van schriftelijke toestemming vooraf.

"Houdt u ook verder aan de voorschriften zoals door de

Ringcentrale gesteld." Herhaald zondigen kan er uit-

eindelijk toe leiden dat de Ringcentrale maatregelen
moet nemen. U schaadt niet alleen uzelf maar ook uw

mede-ringers door niet zorgvuldig met de regels en de

public relations om te springen.
Vervolgens presenteerde Charlotte Vermeulen haar werk-

plan.
Ze is of gaat aan de slag met: a) de gegevens die op

de Ringcentrale aanwezig zijn (vogels, ringers, mel-

ders, gebruikers): wat kun je ermee, wat ontbreekt er-

aan, wat kun je achteraf nog toevoegen d.m.v. b.v. en-

quêtes. b) toekomstige mogelijkheden van het ringwerk,

voor- en nadelen van de verschillende mogelijkheden +

kostenplaatjes.
Dat er bij dit alles wel degelijk rekening gehouden
wordt met de wensen van de ringers blijkt o.a. al daar-

uit dat verschillende aanbevelingen uit het rapport van

het voorlopig Ringerscomité opgepikt zijn door de Ring-

centrale en al uitgevoerd worden. Zij noemde er drie:

1) er moet een beleidsplan komen: wordt aan gewerkt

2) betere overlegstruktuur: is er via ringerscomité en

adviesraad

3) automatisering dataverwerking: proefprojekt draait.

Huidige stand van zaken werk Charlotte: stuk over de

ringers is klaar en in de adviesraad besproken, stuk
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over de vogels is klaar en gaat naar de adviesraad,

gebruikers-enquête is de deur uit, analyse Ringcentrale

(wat gebeurt daar nu precies) loopt. Gepland is nog een

ringers-enquête (jan/febr) terwijl een analyse van de

melders de laagste prioriteit heeft.

Tot slot pleitte Charlotte voor meer gebruik van die

"schat" aan gegevens die op de Ringcentrale aanwezig is

door met name onderzoekers en voor een betere kommuni-

katie tussen onderzoekers en ringers en tussen Ring-
centrale en ringers.

"Betere samenwerking tussen alle betrokkenen is wense-

lijk en mogelijk en zal in het belang van u allen zijn."

Tijdens de lunch vonden demonstraties plaats van het

nieuwe invoerprogramma van ringgegevens op een PC (door

Leonard Holleman en B.J. Speek).
Na de lunch en de schitterende film "De Havik" (dank

aan Jo Erkens en Fons Aelberts) presenteerde het rin-

gerscomitë zich aan de aanwezigen. Aan de bijeenkomst

legden ze een diskussiestuk voor getiteld: "Op weg naar

vernieuwing van het ringwerk". (ook opgenomen in dit

nummer van Op het Vinketouw). In de diskussie die volg-
de kwamen de volgende onderwerpen aan de orde:

- meetmethodieken: verscheidene sprekers pleitten voor

betere en eenduidige instrukties in b.v. de nieuwe

Handkenmerken
- het vormen van vogelringwerkgroepen (roofvogels,

steltlopers etc.)
- monitoring projekten: verwezen wordt naar het toe-

komstige beleidsplan waarin de mogelijkheid van moni-

toring projekten uitgewerkt zal worden; bijdragen van

ringers of organisaties daartoe zijn welkom

- in de toekomstige ringers-enquête informeren waar

ringers aan mee willen werken

- het maken van een lijst van ringers + allerlei aan-

vullende informatie (er bestaat al een zeer onvolle-

dige lijst, behoeft aanvulling b.v. via ringers-
enquête)

- toekomstige organisatie van de ringers: huidige co-
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mi té komt met voorstellen en uiteindelijk moet er een

demokratisch gekozen ringersvertegenwoordiging komen
- angst voor ringers-enquête: gewezen wordt op het be-

lang van zorgvuldige vraagstelling en goede informa-

tie rondom de enquête en het gevaar van doublures met

vorige enquête(s)
- nieuwe handkenmerken: Speek moet nog beginnen, in Op

het Vinketouw van maart 1989 zal een oproep komen aan

alle ringers om medewerking.
En: onder applaus van de vergadering mag het ringers-

comité het komende jaar doorgaan met haar werk.

Helaas klom er niet één ringer op het ervoor bestemde

tijdstip op de spreekstoel, maar Drent las wel een

brief voor van 6 ringers die hierna volledig afgedrukt

is.

Drent konstateert na voorlezing dat de bedoeling van

het ringerscomité lijkt te sporen met de inhoud van de

brief en roept beide groepen op te trachten het samen

eens te worden over de te volgen lijn naar de toekom-

stige organisatiestruktuur van "Ringend Nederland".

Als beide groeperingen dit wensen is hij bereid een rol

als bemiddelaar te aanvaarden.

De dag wordt besloten met het vertonen van veerscherpe

dia's van volgroeide Sperwers door Jan van Diermen.

Aan de hand van onvoltooide ruipatronen toonde hij ons

dat leeftijdsbepalingen tot in het 3e levensjaar moge-

lijk zijn. Op deze originale manier vulde hij alvast

een pagina van de "nieuwe handkenmerken".

Piet de Goede

"Aan het Vogeltrekstation, Heteren.

Een aantal vrijwillige medewerkers van het Vogeltrek-
station acht het gewenst in ons land te komen tot de

oprichting van een vereniging van ringers.
Indien deze vereniging wordt opgericht zal deze zich

ten doel stellen de materiële en immateriële belangen
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van de ringers te behartigen, voorzover deze betrek-

king hebben op hun aktiviteiten als vrijwillige mede-

werkers van het Vogeltrekstation.
In deze demokratische struktuur zal een gekozen be-

stuur voor het gevoerde beleid jaarlijks verantwoor-

ding verschuldigd zijn aan de algemene ledenvergadering
van ringers.
Aan de redaktie van Op het Vinketouw zal worden ver-

zocht plaatsruimte beschikbaar te stellen in dit blad

zodat dit plan nader kan worden uitgewerkt.
Dit voornemen zal niet op de huidige vergadering in

stemming worden gebracht.
De initiatiefnemers:

J. de Jong, Joure

J.T. Hendriksma, Oppenhuizen
L. van Ree, Lekkerkerk

H. Stel, Ede

N.D. van Swelm, Oostvoorne

D. Westra, Zevenaar"


